
Aan het college van Burgemeesters en Wethouders van de gemeente Oude 
IJsselstreek
Staringstraat 25
7081BN Gendringen

Ulft, 30 juni 2016

Betreft: Zienswijze met betrekking tot onderwerp “Oprichting Stichting Veilig 
Thuis Noord Oost Gelderland (NOG)”

Geachte college,

De gemeenteraad (in zijn vergadering van 30 juni 2016) en de raadscommissie 
MO (in zijn vergadering van 16 juni 2016) hebben naar aanleiding van uw 
voorstel gesproken over de oprichting van Stichting Veilig Thuis NOG. U stelt de 
gemeenteraad in de gelegenheid eventuele wensen en bedenkingen kenbaar te 
maken over uw ontwerpbesluit oprichting stichting Veilig Thuis Noord Oost 
Gelderland.

Hierbij maakt de gemeenteraad zijn zienswijze kenbaar met betrekking tot het 
oprichten van de Stichting Veilig Thuis NOG:

De gehele raad van de gemeente Oude IJsselstreek is van mening  dat het 
proces - tot het vormen van één organisatie Stichting Veilig Thuis Noord Oost 
Nederland - zorgvuldig moet gebeuren.
Over de wijze waarop bestaat binnen de raad verschil van mening.

Een raadsmeerderheid, bestaande uit de fracties van Lokaal Belang, CDA en 
VVD:
Stemt in met het oprichten- en operationeel vormgeven van de nieuwe 
organisatie per 1 januari 2017, gelezen het te nemen besluit door het college “De 
tijdelijke projectorganisatie Advies- en Meldpunt Huiselijk Geweld en 
Kindermishandeling”. 
Zowel de gebruikers  als de medewerkers van de tijdelijke projectorganisatie van 
Veilig Thuis zijn op korte termijn gebaat bij een definitieve samenvoeging tot één 
organisatie onder één dak per 1 januari 2017. Dit is de beste waarborg voor het 
24-uurs systeem (gezin)gerichte aanbod.
De insteek van VVD, CDA en LB is: Nu DOEN!

Een raadsminderheid, bestaande uit de fracties van PvdA, SP en D66  hebben 
bedenken bij:

 Snelheid van het voorgestelde invoeringsproces (niet haalbaar voor 1 
januari 2017) 

 Zorgvuldigheid bij (her)plaatsing medewerkers
 Inhoudelijke- en financiële risico’s

Deze partijen zijn van mening dat te nemen stappen in het voorgestelde proces 
qua tijdsplanning niet haalbaar zijn voor 1 januari 2017 en adviseren uw college 
meer tijd te nemen  om het samenvoegingproces, stap-voor- stap goed te laten 
verlopen. 



Met vriendelijke groet,
Namens de gemeenteraad,

Marco Looman Steven de Vreeze
Griffier Voorzitter


